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Protokół nr VI/2015 

z VI Sesji Rady Gminy Pomiechówek, która odbyła się w dniu 27.04.2015 r. w sali 

konferencyjnej Centrum Integracji Społecznej. 

 

 

 

 

Obradom przewodniczył radny Jan Drzazgowski Przewodniczący Rady Gminy. 

Udział wzięli: radni gminy, Wójt, z-ca Wójta, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, Radca Prawny, 

Kierownicy Wydziałów i jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi wsi, przedstawiciele lokalnej 

prasy oraz mieszkańcy. 

 

Przed otwarciem sesji, Przewodniczący Rady poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie minutą 

ciszy śp.zmarłego profesora  Władysława Bartoszewskiego. 

 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski otworzył VI Sesję Rady Gminy, powitał zebranych i na 

podstawie listy obecności Radnych stwierdził prawomocność obrad. 

W sesji uczestniczyli wszyscy Radni, 15 osobowy skład . 

Lista Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Lista obecności sołtysów - załącznik nr 2 

Lista obecności osób zaproszonych - załącznik nr 3 

 

Ad.2 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie - 15 głosami "za". 

 

Porządek obrad - załącznik nr 4 

 

Ad.3 

Protokół z V Sesji, z dnia 31 marca 2015 r. został zatwierdzony 14 głosami "za", przy 1 głosie 

"wstrzymującym" (radny Marcin Gągolewski). 

 

Ad.4 

Do sprawozdania z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Pomiechówku, nie wniesiono uwag. 

 

Sprawozdanie SPZOZ za I półrocze 2014 r. - załącznik nr 5 

Sprawozdanie SPZOZ za II półrocze 2014 r. - załącznik nr 6 

 

Ad.5 

Do sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteki Publicznej, nie wniesiono 

uwag. 

 

Sprawozdanie z GOK - załącznik nr 7 

Sprawozdanie z Biblioteki - załącznik nr 8 

 

Ad.6 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Pomiechówek. 
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Agnieszka Szajna poinformowała, że wpłynęła opinia SANEPID-u, która jest pozytywna, jedynie 

zwrócono uwagę na jedną kwestię dotyczącą obowiązkowej deratyzacji. Należało określić kogo 

dotyczy. W związku z tym dodano zapis w § 20 pkt 2 "Obowiązkową deratyzację przeprowadza 

właściciel nieruchomości, co najmniej dwa razy w roku, w terminach od 15 kwietnia do 31 maja i 

od 1 października do 15 listopada". 

Radny Marcin Gągolewski zauważył, że w materiałach, które otrzymali radni nie było tej zmiany. 

Agnieszka Szajna wyjaśniła, że jest to nowa sprawa. ten punkt był już wpisany, dodano na wniosek 

SANEPID-u wyrazy " właściciel nieruchomości". 

Radny Marcin Gągolewski poprosił o omówienie zmian w szerszym kontekście. 

Agnieszka Szajna wyjaśniła, że zgodnie z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w 

Gminach, należało dokonać zmian w regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy w terminie 18 miesięcy od daty wejścia w życie ustawy, czyli od 1 lutego 2015 r. 

W regulaminie wprowadzono niewielkie zmiany m.in. dotyczącą selektywnego zbierania 

dodatkowych frakcji odpadów takich jak: odpady zielone, zużyte opony, zużyte baterie i 

akumulatory, odpady ulegające biodegradacji, odpady wielkomateriałowe, meble i inne odpady 

wielkogabarytowe. Odpady budowlane, rozbiórkowe stanowiące odpady komunalne. Można te 

odpady przekazywać do PSZOK w nieograniczonej ilości. Odpady budowlane i rozbiórkowe w 

ograniczonej ilości 2m3 rocznie. 

Ponadto do regulaminu wprowadzono zmianę mówiącą o tym, że odpady budowlane i rozbiórkowe 

stanowiące odpady komunalne, dostarczane przez właściciela nieruchomości, które powstały w 

wyniku prowadzenia drobnych robót rozbiórkowych i budowlanych, jednak nie będą one odbierane 

od osób prowadzących działalność gospodarczą w tym zakresie. 

Dodatkowa zmiana dotyczy zbiórki odpadów wielkogabarytowych i zużytego sprzętu 

elektronicznego, które będą odbierane raz na kwartał w wielolokalowych budynkach (bloki). 

Ponadto zmiana dotycząca reklamacji w przypadku niewłaściwego świadczenia usług przez 

przedsiębiorcę. Jest możliwość zgłoszenia tego faktu do Urzędu Gminy, podany jest numer telefonu. 

Takie informacje należy przekazać w następnym dniu roboczym, po dniu wyznaczonym w 

harmonogramie odbierania odpadów, do godziny 10:00. 

Odnośnie domków letniskowych lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele letniskowe, 

gdzie wprowadzono nowe określenie działek rekreacyjnych, jest pojemnik 120 litrów. 

Odnośnie deratyzacji, wcześniej była też obowiązkowa deratyzacja. Teraz dodano zapis "przez 

właścicieli nieruchomości". 

 

Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski odczytał projekt uchwały, którą w głosowaniu przyjęto 

jednogłośnie - 15 głosami "za". 

 

Uchwała Nr VI/37/2015 - w załączeniu. 

 

Ad.7 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowodworskiemu na realizację zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej nr 2411W od 

drogi woj. nr 571 - Borkowo- Szczypiorno- Pomiechówek". 

 

Radny Marcin Gągolewski poprosił o omówienie tego i 8 punktu, który również dotyczy pomocy 

dla Powiatu Nowodworskiego. 

Wójt Gminy Dariusz Bielecki wyjaśnił, że jest propozycja udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Nowodworskiemu na realizację zadań drogowych na terenie Gminy Pomiechówek w 

wysokości 100.000,00 zł na kontynuację przebudowy drogi Pomiechówek - Borkowo. W 

poprzednim roku udało się zrealizować odcinek do mostu w Śniadówku. W tym roku Powiat 

planuje kontynuację tej drogi w kierunku miejscowości Błędowo. W związku z tym Gmina chce 

udzielić pomocy finansowej Powiatowi w wysokości 100.000,00 zł na ten cel. 

Jeżeli chodzi o drugą uchwałę (punkt 8), chodzi o przekazanie 40.000,00 zł na wykonanie 
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dokumentacji projektowej na ulicy Nasielskiej, gdzie zostaną wykonane miejsca parkingowe, rondo 

i ścieżki rowerowe. Pomoc będzie rzeczowa w postaci dokumentacji projektowej. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący rady Jan Drzazgowski odczytał projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej 

na drogę Pomiechówek- Szczypiorno-Borkowo. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 wstrzymał się od głosu (radny Marcin Gągolewski) 

 

Uchwała Nr VI/38/2015 - w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Nowodworskiemu w 

postaci wykonania dokumentacji projektowej zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej nr 

2409W na odcinku ul.Nasielskiej w miejscowości Pomiechówek". 

 

Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski odczytał projekt uchwały, którą przyjęto 14 głosami "za", 

przy 1 głosie "wstrzymującym" (radny Marcin Gągolewski) 

 

Uchwała Nr VI/39/2015 - w załączeniu. 

 

Ad.9 

Zmiany Uchwały Budżetowej na 2015 rok omówiła Skarbnik Gminy Kamila Gronczewska. 
Dochody: 

Zwiększenie: 

1) 80104 – 2030 – dotacja celowa z budżetu państwa na realizację zadań własnych  w zakresie 

wychowania przedszkolnego w 2015 r. – 425.182,00 zł; 

2) 85295 – 2030 – zwiększenie dotacji celowej na realizację zadań z zakresu administracji 

rządowej, z przeznaczeniem na zadania związane z przyznaniem Kart Dużej Rodziny – 880,00 

zł; 

3) 85307-0830- Dzienni opiekunowie, zwiększenie wpływów z tytułu opłaty za pobyt dzieci  - 

26.720,00 zł za okres IX-XII;   

4) planowane dofinansowanie realizacji zadania pn. Przebudowa drogi gminnej w m. Nowe  

     Orzechowo – 100.000,00 zł (dotacja ze środków związanych z wyłączeniem z produkcji  

      gruntów rolnych); 

5) planowana sprzedaż nieruchomości gminnych, dz.ew. nr 316/12,316/13,6/104 obręb 15  

     Nowy Modlin – wycena nieruchomości netto: 3.502.000,00 zł. 

 
 

Wydatki: 

1. Zwiększenia: 

a) wydatki bieżące, w tym: 

- zabezpieczenie wydatków na bieżące remonty dróg gminnych – zakup materiałów – 28.000,00 zł, 
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zakup usług – 5.000,00 zł; (60016-4210,4300); 

- zwiększenie wydatków w realizacji projektu „Aktynie nad Wkrą Rozwój Turystyki w Gminie 

Pomiechówek – etap II „ – zagospodarowanie nadbrzeża  - 25.000,00 zł (63095-4309); 

- zwiększenie środków z przeznaczeniem na wykonanie planów zagospodarowania przestrzennego 

– 5.000,00 zł, (71004-4170); 

- opracowanie strategii rozwoju Gminy – 50.000,00 zł (I etap prac-71095-4390); 

- wprowadzenia planu na wydatki związane z przekazaniem środków na godziny ponadnormatywne 

Policji – 5.000,00 zł (75404-300); 

- zabezpieczenie środków na zakup mundurów strażackich – 2.289,00 zł (75412-4210); 

- zabezpieczenie środków na zakup części komputerowych dla Szkoły Podstawowej w Orzechowie 

– 3.000,00 zł (80101-4210); 

- zabezpieczenie środków na usługi remontowe w Szkole Podstawowej w Orzechowie – 15.000,00 

zł (80101-4300) 

- zwiększenie wydatków na wynagrodzenia osobowe w Przedszkolu Gminnym w związku z 

otrzymaną dotacją celową z przeznaczeniem na zadania z zakresu wychowania przedszkolnego 

(80104-4010) – 425.182,00 zł; 

- 85295 – 4210 –wydatki z dotacji celowej na realizację zadań z zakresu administracji rządowej, z 

przeznaczeniem na zadania związane z przyznaniem Kart Dużej Rodziny – 880,00 zł; 

- 85295-3110- zabezpieczenie środków na prace społecznie użyteczne realizowane przez Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Pomiechówku – 6.480,00 zł; 

- zabezpieczenie środków na funkcjonowanie instytucji Opiekuna dzienna – wynagrodzenia wraz z 

pochodnymi od wynagrodzeń- 113.059,80 zł, wydatki na drobne materiały papiernicze – 1.000,00 

zł; 

- zwiększenie dotacji przedmiotowej dla Komunalnego Zakładu Budżetowego – 803.512,00 zł (na 

obiekty administrowane przez KZB)- 90017-2650; 

- zwiększenie środków na zakup materiałów w rozdziale gospodarka komunalna z przeznaczeniem 

na remonty  - 31.000,00 zł (90095-4210)oraz bieżące usługi – odwodnienie terenu – 10.000,00 zł 

(90095-4300); 

b) wydatki majątkowe w tym: 

- wprowadzenie plan na zadanie dot. wykonania dokumentacji projektowej zadania pn. Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2409W na odcinku ul. Nasielskiej w miejscowości Pomiechówek – 40.000,00 

zł  ( w ramach pomocy rzeczowej udzielonej Powiatowi Nowodworskiemu) 60014-6050; 

- udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Nowodworskiego na realizację zadania dot. 

przebudowy drogi powiatowej nr 2411W od drogi woj. Nr 571 – Borkowo – Szczypiorno – 

Pomiechówek na odc. 461 m – 100.000,00 zł 60014-6300; 
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- wykonanie dokumentacji projektowej dróg gminnych – 80.000,00 zł (w tym: planowane nakłady  

przeniesione z zakresu zadania zakwalifikowanego jako wykonanie dokumentacji projektowej tras 

rowerowych na terenie Gminy Pomiechówek – 50.000,00 zł) 60016-6050; 

- wprowadzenie zadania dot. przebudowy drogi gminnej w miejscowości Nowe Orzechowo – 

200.000,00 zł w tym planowane dofinansowanie dotacją ze środków związanych  

z wyłączeniem z produkcji gruntów rolnych – 100.000,00 zł – 60016-6050; 

- zwiększenie wydatków w realizacji projektu „Aktynie nad Wkrą Rozwój Turystyki w Gminie 

Pomiechówek – etap II „ – rozbudowa lodowiska  - 20.000,00 zł (63095-6309); 

- Nabycie nieruchomości dz.ew. 316/12,316/13,6/104 w obrębie 15 - Nowy Modlin – na podst. art. 

30 ust. 5a ustawy o gospodarowaniu nieruchomościami rolnymi Skarbu Państwa – 350.200,00 zł – 

70005-6060; 

- wprowadzenie zadania inwest. dot. nadbudowy budynku strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Pomiechówku przy ul. Kilińskiego 3 – 250.000,00 zł – 75412-6050; 

- zakup stacji obiektowej zintegrowanego systemu alarmowania i ochrony ludności – 6.034,00 zł 

75412-6060; 

- wprowadzenie zadania dot. modernizacji studni w hydroforni w m. Kosewo – 75.000,00 zł 90001-

6050; 

- wprowadzenie zadania dot. wykonania wodociągu w m. Pomiechówek w pasie drogowym na 

działkach o nr ewidencyjnym 182/1,172/1,171/1 – 15.000,00 zł; 

- wprowadzenie zadania dot. opracowania programu gospodarki niskoemisyjnej – 35.000,00 zł  - 

90005-6050; 

- zabezpieczenie środków na udzielenie dotacji celowej dla Gminnej Biblioteki Publicznej  

z przeznaczeniem na realizację zad. modernizacji i rozbudowy budynku użyteczności publicznej tj. 

Biblioteki Publicznej w Pomiechówku – 441.453,00 zł – 92116-6220. 

 

Pozostałe zmiany między klasyfikacją budżetową nie mają wpływu na wynik budżetu  

i dotyczą m.in. zabezpieczenia środków na wynagrodzenia bezosobowe w Urzędzie Gminy oraz 

zabezpieczenie środków na prace społecznie użyteczne realizowane przez Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Pomiechówku. 

Po stronie dochodowej i wydatkowej różnica stanowi nadwyżkę budżetu w kwocie 962.692,20 zł, 

którą przeznacza się na rozchody, oraz kwota wolnych środków w wysokości 114.807,80 zł 

przeznacza się również na rozchody. 

Ogółem rozchody planowane do spłaty w 2015 r. to 1.077.500,00 zł, w tym wykup papierów 

wartościowych w wysokości 650.000,00 zł, których termin wykupu przypada na 2016 rok. 

Planowana zmiana czyli wcześniejszy wykup w wysokości 650.000,00 zł została wprowadzona w 
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Uchwale Budżetowej na 2015 rok po stronie rozchodów. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski odczytał projekt uchwały, która w wyniku 

przeprowadzonego głosowania przyjęto jednogłośnie - 15 głosami "za". 

 

Uchwała Nr VI/40/2015 - w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.10 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pomiechówek. 

 

W związku z tym, że nie zgłoszono pytań, Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski przystąpił do 

odczytania projektu uchwały, którą przyjęto jednogłośnie - 15 głosami "za". 

 

Uchwała Nr VI/41/2015 - w załączeniu. 

 

Ad.11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/13/2014 z dnia 30.12.2014 r. dot. ustalenia 

stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu budżetowego w Pomiechówku. 

 

Radny Marcin Gągolewski zapytał, dlaczego nie ujęto placu zabaw w Nowym Orzechowie i z 

tego co mówił sołtys Stanisławowa na poprzedniej sesji również placu zabaw w Stanisławowie. 

Radny uważał, że również te place powinny być ujęte w uchwale, na które przeznacza się dotację. 

Wójt Dariusz Bielecki wyjaśnił, że obiekty użyteczności publicznej są przekazywane cyklicznie do 

obsługi przez KZB. Wynika to przede wszystkim z zakresu obowiązków między pracownikami 

gospodarczymi Gminy, a pracownikami, którzy mają przydzielone te zadania m.in. na placach 

zabaw. Jeżeli chodzi o Orzechowo, należy zacząć od regulaminu określającego zasady korzystania z 

tego obiektu. Po uchwaleniu regulaminu będzie to możliwe do włączenia w zakres obsługi przez 

KZB. Ponadto Wójt dodał, że pozostałe place były realizowane z funduszy unijnych, przez co są 

dodatkowe obowiązki z tego wynikające. Jeżeli chodzi o Stanisławowo, jest zawarta umowa ze 

Wspólnotą wsi. Co roku sukcesywnie modernizowany jest tam budynek i teren. Jeżeli uda się 

zrealizować te wspólne zamierzenia, to będzie właściwy moment na włączenie tego obiektu do 

obsługi przez KZB. 
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Radny Marcin Gągolewski zaznaczył, że plac zabaw w Orzechowie funkcjonuje już ze 2 lata, 

więc dlaczego nie podjęto działań w kierunku uchwalenia regulaminu korzystania z tego obiektu. 

Wójt dodał, że w przypadku Orzechowa, teren ten sprzątany jest przez mieszkańców. Czasami 

łatwiej jest posprzątać na miejscu, niż pracownicy mają dojechać 10 km w jedno miejsce po to, 

żeby zebrać śmieci. Jeszcze raz Wójt powtórzył, że w zamiarach jest unormowanie kwestii 

prawnych tych placów i ich ostateczne doposażenie, a potem ujęcie ich do wykazu obiektów 

obsługiwanych przez KZB. 

 Pomimo wyjaśnień Wójta, radny Marcin Gągolewski wystąpił z wnioskiem o wpisanie placu 

zabaw w Nowym Orzechowie do przedmiotowej uchwały. 

Wójt jeszcze raz powtórzył, że jest to za wcześnie, ponieważ trzeba przygotować formalności w 

postaci podjęcia uchwały o regulaminie. Po spełnieniu tych wymogów zostanie podjęta decyzja o 

zasadności dopisania tego placu. 

Radny Marcin Gągolewski uważał, że jego pomysł jest dobry, bo dlaczego mieszkańcy innych 

miejscowości mają zapewnione środki na utrzymanie tych placów, a mieszkańcy Orzechowa muszą 

to robić własnym sumptem. Dlaczego są place lepsze i gorsze. 

Radny dalej podtrzymywał swój wniosek. 

 

W związku z powyższym, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego 

Marcina Gągolewskiego o dopisanie placu zabaw w Orzechowie do uchwały. 

 

Za przyjęciem wniosku głosował radny Marcin Gągolewski ( 1 głos), 

11 radnych było przeciw, 

3 wstrzymało się od głosu. 

 

Stwierdzono, że wniosek został odrzucony. 

Radny Marcin Gągolewski zapytał w związku z tym, dlaczego nie uchwalono regulaminu tego 

placu zabaw wtedy gdy na poprzedniej sesji podejmowano taką uchwałę. 

Wójt jeszcze raz wytłumaczył, że przy niektórych obiektach użyteczności publicznej jest kilka lat 

pracy, żeby uregulować kwestie prawne i wyposażyć taki plac. W przypadku Orzechowa była to 

długa procedura, rozpoczynająca się od przejęcia działki i uregulowania kwestii własności. Co roku 

na ten plac wydawane są jakieś środki. Urząd przyjął koncepcję utrzymania tych obiektów i na 

dzisiaj nie jest to odpowiedni moment na wpisanie placu w Orzechowie do uchwały. Trzeba 

pamiętać, że był to teren opuszczony i zaniedbany. Dzięki współpracy z mieszkańcami Nowego 

Orzechowa udało się wykonać prace terenowe i zrobić nasadzenia. Nie ma przeciwwskazań na 

przyjęcie tego placu, ale nie na obecny moment - podkreślił Wójt. 



8 

 

 Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski odczytał uchwałę, którą przyjęto 14 głosami "za", przy 

1 głosie "wstrzymującym" (radny Marcin Gągolewski) 

 

Uchwała Nr VI/42/2015 - w załączeniu. 

 

Ad.12 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/239/2013 z dnia 

13.08.2013 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania i wykupu. 

 

Radny Marcin Gągolewski powiedział, że ma wątpliwości do powyższej uchwały, jak również tej 

zaplanowanej w kolejnym punkcie, ponieważ są to uchwały, które przesuwają spłatę obligacji z 

tego roku na 2021 i 2023. Z tego wynika, że w tym roku do spłaty będzie 300.000,00 zł i około 

1.400.000,00 zł. zapytał więc, kto to będzie później spłacał. W chwili obecnej jest wszystko super, 

wszystkie kredyty są  przesuwane, spłaty obligacji również "wydaje mi się, że Państwo radni 

szykują dla swoich dzieci, dla potomnych niezłe szambo podobne do tego, jakie zostawiono w 

Zakroczymiu. Tak to wygląda. teraz jest super, turystyka i inne kwestie się rozwijają, natomiast 

sprawa jest naprawdę poważna, bo w punkcie 12 i 13 przesuwamy spłaty obligacji. W ciągu 5 lat 

musimy spłacić 11 mln zł z kawałkiem. W związku z tym, że jest to przesuwane,  w 2021 i 2023 

roku do spłaty będzie dwa razy więcej. Czy państwo Radni przyjmą na swoje sumienie taki bagaż 

odpowiedzialności" - pytał radny. 

Skarbnik Gminy Kamila Gronczewska przypomniała, że Uchwała Budżetowa na 2015 rok 

zawierała takie przepisy. To, że zostały dzisiaj przygotowane projekty uchwał w sprawie zmiany 

wykupu emisji obligacji jest sprawą czysto formalną. Podejmując uchwałę na 2015 rok przyjęte 

zostały rozchody w takiej wysokości. poza tym podkreśliła, że na sesji do podjęcia są uchwały w 

sprawie obligacji, które miały był wykupione w 2016 roku, a są już teraz do wykupienia. Był 

zaplanowany kredyt na 412.000,00 zł, teraz nie ma takiego, bo jest nadwyżka. 

Stwierdziła "Nie widzę tu żadnego zagrożenia, jeżeli chodzi o art.243 jest on spełniony. 

Przesunięcie daty wykupu tych obligacji jest  związane z zadaniami inwestycyjnymi, które były 

planowane na ten rok". 

Radny Andrzej Górecki zasugerował radnemu M.Gągolewskiemu, aby takie wypowiedzi czymś 

umotywował. Dodał też, że nie zauważył, aby w poprzednim punkcie, gdy dokładano pieniądze na 

Orzechowo, radny Gągolewski był przeciw, a przecież idzie to również z tego kredytu. Poza tym 

trzeba wiedzieć, że do 2020 roku pewne kredyty trzeba będzie zaciągnąć, nie czarując się, że Gmina 

Pomiechówek nie ma długu, bo gdyby nie miała tzn. że się źle zarządza. 
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"Dzisiaj, gdy budujemy bibliotekę, za którą płacimy 2.000.000,00  mln zł, a Gmina dokłada 

400.000,00 zł, wtedy kolega nie zapytał,, czy nasze dzieci nie powinny zapłacić kiedyś 

2.000.000,00 zł, a tylko zapłacą 400.000,00 zł. Są pewne kredyty i do pewnego momentu do kiedy 

jest to bezpieczne zadłużamy się, a później trzeba będzie je spłacać - uważał radny Andrzej Górecki. 

Radny Marcin Gągolewski   "uważam, że nie można tak patrzeć, że teraz wszystko przejemy, a 

kiedyś jakoś tam będzie". 

Radna Teresa Cieślińska stwierdziła, że nie można tak do tego podchodzić, bo nic nie jest 

przejadane. Są to inwestycje w przyszłość. "To co robimy, to jest właśnie z myślą o naszych 

dzieciach i wnukach. Uważam , że o wiele lepiej jest teraz, kiedy coś dają, nawet się skredytować, 

niż potem płacić za całość. Pomiechówek jest jedną z najbardziej rozwijających się Gmin. Nie 

możemy tak podchodzić, że my coś przejadamy" - argumentowała radna. 

Radna Urszula Nowakowska podkreśliła, że podczas głosowań, radny Marcin Gągolewski często 

albo się wstrzymuje, albo jest przeciw. Gdyby wszyscy radni tak działali, to nic nie zostałoby 

zrobione, a jest się czym pochwalić, np. w tamtej kadencji udało się, mimo sprzeciwu kilku radnych, 

wybudować przedszkole za 17.000.000,00 zł. Te pieniądze zostały prawidłowo wykorzystane. 

Dodała, że zawsze walczy o to, żeby te pieniądze nie były przejadane, tylko aby szły na dobry cel i 

to się jej udaje. Nie zawsze kredyty są złą rzeczą, tylko trzeba prawidłowo gospodarzyć i je spłacać. 

 

Po dyskusji przystąpiono do etapu głosowania. 

Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski odczytał projekt uchwały, którą w glosowaniu przyjęto 

14 głosami "za", przy 1 głosie "przeciw" (radny Marcin Gągolewski) 

Uchwała Nr VI/43/2015 - w załączeniu. 

 

Ad.13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/273/2015 z dnia 02.12.2013 r. w 

sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania i wykupu. 

 

W związku z ty, że dyskusja również w tej sprawie odbyła się w poprzednim punkcie, 

Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie, w 

wyniku którego uchwałę przyjęto 14 głosami "za", przy 1 głosie "przeciw" ( radny Marcin 

Gągolewski). 

 

Uchwała Nr VI/44/2015 - w załączeniu. 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 
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Po przerwie kontynuowano obrady rozpoczynając od punktu 14 w którym przystąpiono do 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/34/2015 z dnia 31.03.2015 r. w sprawie 

poboru podatków w drodze inkasa i wyznaczenia inkasentów oraz określenia wynagrodzenia 

dla inkasentów. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski odczytał projekt uchwały, którą przyjęto jednogłośnie - 

15 głosami "za". 

Uchwała Nr VI/45/2015 - w załączeniu 

 

Ad.15 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki gruntu stanowiącej własność Gminy 

Pomiechówek (Kosewko) 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski odczytał projekt uchwały i poddał ją pod głosowanie, w 

wyniku którego uchwałę przyjęto jednogłośnie - 15 głosami "za". 

Uchwała Nr VI/46/2015 - w załączeniu 

 

Ad.16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości gminnej 

służebnością gruntową (Kosewko). 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie - 15 głosami "za" 

Uchwała Nr VI/47/2015 - w załączeniu. 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

najmu na czas dłuższy niż trzy lata (Czarnowo sklep). 

Pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski odczytał projekt uchwały, którą przyjęto jednogłośnie - 

15 głosami "za". 

Uchwała Nr VI/48/2015 - w załączeniu. 
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Ad.18 

Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 

dzierżawy nieruchomości na czas dłuższy niż trzy lata (Czarnowo, Goławice Pierwsze). 

 

Wobec braku pytań, Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski przystąpił do odczytania projektu 

uchwały. Następnie zarządził głosowanie w wyniku którego uchwałę przyjęto jednogłośnie - 15 

głosami "za". 

Uchwała Nr VI/49/2015 - w załączeniu. 

 

Ad.19 

Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy nieruchomości na czas dłuższy niż trzy lata ( Pomiechówek). 

Pytań nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski odczytał projekt uchwały, którą w głosowaniu przyjęto 

14 głosami "za", przy 1 głosie "wstrzymującym" ( Radny Andrzej Górecki) 

Uchwała Nr VI/50/2015 - w załaczeniu. 

 

Ad.20 

Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości pod drogi gminne w 

Stanisławowie. 

Pytań, uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy Jan Drzazgowski odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwałę przyjęto jednogłośnie - 15 głosami "za". 

Uchwała Nr VI/51/2015 - w załączeniu 

 

Radny Marcin Gągolewski zaznaczył, że popiera powyższą uchwałę, ale jednocześnie zapytał o 

procedurę przejęcia dróg w Starym Orzechowie, która trwa od kilku lat. W związku z tym prosił o 

ustosunkowanie się do tego w najbliższym czasie i przejęcia dróg nr 250/2 i 155 w Starym 

Orzechowie. 

Ad.21 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Pomiechówek w trybie bezprzetargowym. 

 

Pytań, uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski odczytał projekt uchwały, którą przyjęto jednogłośnie - 

15 głosami "za". 

Uchwała Nr VI/52/2015 - w załączeniu 

 

Ad.22 

 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy - załącznik nr 9 

 

Wójt Gminy Dariusz Bielecki w swym wystąpieniu na początek przypomniał kilka ważnych 

kwestii. Ponad 7 mln zł to jest wartość inwestycji w 2015 roku. Jest to kolejny rok ciężkiej pracy, 

przemyślanej strategii rozwoju gminy. 

Duża część środków przeznaczona jest także na dokumentacje projektowe, gdyż perspektywa unija 

2014-2020 to jest czas do którego trzeba się dobrze przygotować. 

Przeciętny okres inwestycyjny trwa około 3 lat, najważniejszym elementem tego procesu jest okres 

przygotowania dokumentacji. Jeżeli jest ona dobra, to realizacja inwestycji jest ostatnim elementem. 

Istotnym etapem jest też pozyskanie środków. Taką strategię Gmina Pomiechówek ma obraną. 

Finansowane są inwestycje z funduszy unijnych. Są to procedury trudne, wymagające dobrego 

przygotowania. Jest to najlepsza droga rozwoju, której najważniejszym elementem jest 

zainwestowanie w infrastrukturę drogową, kanalizację, obiekty użyteczności publicznej. 

Ponadto Wójt podkreślił, że szczególnym elementem dzisiejszej sesji było podjęcie kolejnej 

uchwały, która przygotowuje do rozpoczęcia działalności Specjalnej Strefy Ekonomicznej. 

Rada Ministrów wydała już rozporządzenie w sprawie utworzenia Strefy. 

Są szanse, że jeszcze w tym roku pierwsze firmy podpiszą zezwolenia na działalność w Specjalnej 

Strefie Ekonomicznej. Dla Gminy będzie się to wiązało z podatkami do budżetu gminy i przede 

wszystkim wzrostem zatrudnienia. Dlatego ważny jest rozwój infrastruktury strefy i stwarzanie 

warunków do rozwoju. 

Wójt zaznaczył, że przyjęta polityka rozwoju Gminy jest widoczna i przynosi efekty i będzie 

kreowana przez najbliższe lata. 

Jeżeli chodzi o sprawozdanie Wójt omówił kilka istotnych punktów. Jednym z nich było spotkanie 

ze Spółkami PKP. Odbyło się ono w Pomiechówku i dotyczyło kompleksowego zagospodarowania 

terenów wokół stacji PKP w Pomiechówku. Założeniem jest uatrakcyjnienie tego miejsca dla 

podróżnych i mieszkańców. Po wyregulowaniu stanu użytkowania, którego proces jest długotrwały, 

nastąpi etap podpisani umów. Jest dwustronna wola działania w tym kierunku. 

Następnie Gmina będzie mogła planować rozwój i projektować infrastrukturę. 

Ponadto Wójt dodał do informacji, które przedstawił na wstępie, że przygotowanie do funduszy 

unijnych to również umiejscowienie działa Gminy w dokumentach planistycznych. W tym zakresie 
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odbyło się posiedzenie Zespołu Planistycznego Zlewni rzeki Wkry, na którym zapadły istotne 

uzgodnienia. Jednym z nich jest aktualizacja programu zarządzania ryzykiem powodziowym. 

Głównym tego założeniem jest zabezpieczenie przeciwpowodziowe odcinka rzeki Wkry w 

miejscowości Pomiechówek, Stanisławowo, aby był ujęty w strategicznych planach i nie stwarzał 

większego zagrożenia powodziowego. 

 

Pytania do sprawozdania Wójta. 

Radny Artur Bonas - do punktu 5, złożenie wniosku do konkursu "azbest 2015" organizowanego 

przez Ministerstwo Gospodarki. 

Wójt Dariusz Bielecki wyjaśnił, że Gmina co roku ubiega się o dofinansowanie do działań 

związanych z utylizacją azbestu  w gospodarstwach mieszkańców gminy. Jest to w ramach 

programu gospodarki nisko emisyjnej. Również Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska 

dysponuje niewielkimi środkami na ten cel. Przez ostatnie kilka lat udało się skutecznie pozyskać te 

środki., również w tym roku taki wniosek został złożony. 

Radny Artur Bonas - do punktu 6, udział w Konwencie wójtów, burmistrzów w Urzędzie Miasta 

Nasielsk. 

Wójt Dariusz Bielecki wyjaśnił, że są to systematyczne spotkania wójtów, burmistrzów z terenu 

Powiatu Nowodworskiego. Omawiane są na nich sprawy współpracy między gminami i ze 

Starostwem. Jednym z widocznych elementów tej współpracy jest podjęcie na dzisiejszej sesji 

uchwał w sprawie udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej Powiatowi Nowodworskiemu. 

Również na sesji Powiatowej zostały przekazane środki na dokumentację projektową drogi Nowy 

Modlin-Wymysły. 

Głównymi tematami Konwentu są kwestie drogowe, oświatowe, służby zdrowia. 

Radna Teresa Cieślińska zapytała, kiery ruszają przydomowe oczyszczalnie ścieków. 

Wójt Dariusz Bielecki poinformował, że inwestycja ta już została rozpoczęta. Harmonogram 

wygląda w ten sposób, że pierwsze inwestycje są konsultowane z Inspektorem ze względu na 

warunki gruntowe. Odpowiednio wcześniej będą przedstawiane informacje, które posesje będą 

wykonywane w dalszej kolejności. 

Ogólnie przyjęto, że około 7 brygad będzie wykonywać te oczyszczalnie. Prace powinny zakończyć 

się do końca maja. 

Ad.23 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Marcin Gągolewski przypomniał, że na ostatniej sesji zwrócił się z prośbą o 

przeanalizowanie wprowadzenia zniżek dla rodzin wielodzietnych w opłatach za odpady. W 

związku z tym zapytał, czy coś w tej sprawie zostało zrobione. 
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Wójt odpowiedział, że na komisjach sygnalizowano to zagadnienie. Zniżki te zostaną 

wprowadzone po uprawomocnieniu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Pomiechówek. Z tego względu nie wprowadzano tych zmian na obecnej 

sesji. Zaproponowane zostaną zmiany ustawowe, gdzie sprecyzowane są dokładnie zasady 

wprowadzenia tych zniżek. Na najbliższych komisjach zostaną zaproponowane konkretne 

rozwiązania. Najbliższa sesja będzie dobrym momentem do podjęcia takiej uchwały. 

Wójt zaznaczył, że ze strony Urzędu Gminy jest wola przyjęcia takiego kierunku i udzielenia 

takiego wsparcia tym rodzinom. 

Radny Marcin Gągolewski korzystając z obecności Kierownika KZB zwrócił się do niego z 

prośbą o powiadamianie sołtysa wsi Stare Orzechowo o pracach drogowych, które są wykonywane 

na terenie sołectwa. Ostatnio były wykonywane jakieś prace, ale sołtys o niczym nie wiedział. 

W związku z tym prosił o informowanie telefoniczne sołtysa lub kogoś z Rady Sołeckiej o takich 

pracach. 

Kierownik KZB Piotr Kownacki wyjaśnił, że jest to praktykowane wzorem lat ubiegłych. On sam 

lub któraś z Pań z Biura starają się kontaktować z sołtysami w tej sprawie. 

Radny Marcin Gągolewski zapytał, czy sołtysi są nadal inkasentami opłat za wodę. 

Piotr Kownacki odpowiedział, że sołtysi nie są inkasentami. Jest osoba, która dokonuje odczytu 

wodomierza i wystawia faktury z ramienia Zakładu. Obecnie faktury są prognozowane, ale dwa 

razy w roku inkasenci dokonują odczytu wodomierzy. Ponadto wyjaśnił, że prognoza wykonywana 

jest na podstawie ostatnich trzech okresów rozliczeniowych. Korekta następuje albo poprzez 

zgłoszenie, albo po dokonaniu odczytu przez pracownika zakładu. 

 

Ad.24 

Radna Iwona Sagatyńska odczytała pismo skierowane do sołtysów, w którym poinformowała o 

działaniach Komisji Ochrony Środowiska w zakresie   promowania idei adopcji zwierząt 

bezdomnych z terenu Gminy Pomiechówek. 

Poniżej treść pisma: 

 

Do Państwa Sołtysów. 

W sobotę, 25 kwietnia, w Centrum Integracji Społecznej,  miało miejsce spotkanie otwarte 

zainicjowane przez radnych gminy Pomiechówek wchodzących w skład komisji ochrony 

środowiska. Wzięło w nim udział ponad 20 osób. Celem spotkania było podjęcie dyskusji 

społecznej na temat promowania idei adopcji zwierząt bezdomnych z terenu naszej gminy jako 

alternatywy dla przekazywania ich do schroniska. Działania takie mają kilka wymiarów – 

humanitarny - z perspektywy dobra dla samych zwierząt, 

społeczny – integrując ludzi o podobnych zainteresowaniach, 

edukacyjny – uwrażliwiając ludzi na potrzeby zwierząt, którymi jesteśmy zobowiązani się 

opiekować 
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po wymiar ekonomiczny dla samej gminy – przekazanie psa do schroniska wiąże się z niemałym 

kosztem, który w perspektywie czasu nie wnosi do gminy żadnej wartości.   

 

Podstawowym założeniem tej inicjatywy jest nawiązanie kontaktów z mieszkańcami gminy, lub 

okolic, celem utworzenia bazy domów tymczasowych i dołożenia wszelkich starań, by finalnie 

zwierzęta zostały zaadoptowane.  Spotkania te, zgodnie z oczekiwaniami obecnych  planujemy 

wykonywać cyklicznie. 

Zostały nawiązane pierwsze kontakty z osobami, które są chętne włączyć się w inicjatywę. 

 

Kierujemy dziś prośbę do państwa sołtysów o wsparcie naszej akcji. To Wy, Państwo, macie 

bezpośredni kontakt z ludźmi, znacie ich na co dzień. Zastanówcie się Państwo, może wśród 

mieszkańców Waszego sołectwa są osoby, które lubią zwierzęta, które mogłyby być zainteresowane 

pomocą. Poszukujemy osób, które w przypadku zaistnienia takiej potrzeby mogłyby czasowo 

przetrzymać psa do czasu znalezienia mu domu adopcyjnego. Ze strony urzędu gminy zostanie 

zapewniona karma na czas pobytu psa w takim domu tymczasowym, a także podstawowe 

szczepienia, czy niezbędne leczenie. Natomiast po samej adopcji zwierzę obligatoryjnie ma 

zapewniony także zabieg sterylizacji, czy kastracji, oraz zostanie zaczipowane. Poszukujemy także 

osób, które mogłyby włączyć się w samą akcję promowania konkretnych psów do adopcji. Mamy 

tu na myśli promowanie głównie za pomocą internetu, więc mogą to być nawet osoby jeszcze 

niepełnoletnie, od wieku gimnazjalnego. 

W najbliższym czasie przygotujemy pismo w formie ogłoszenia i poprosimy Was o zamieszczenie 

ich w swoich sołectwach.    

 

Z góry dziękujemy za zainteresowanie i pomoc. 

 

Radny Andrzej Górecki zapytał w jakim celu ustawiono dwa boksy na terenie oczyszczalni 

ścieków. 

Kierownik KZB Piotr Kownacki  wyjaśnił, że jest to element wymogu ustawowego, który został 

wprowadzony ustawą o ochronie zwierząt. Określa, że Wójt Gminy jako Organ ma zapewnić 

miejsce do czasowego przetrzymywania zwierząt podejrzanych np. o wściekliznę. Mogą to być też 

miejsca służące do czasowego przetrzymywania zwierząt, które mają ewentualnie trafić do adopcji, 

co już ze skutkiem się odbywa. 

Są tam dwa boksy zakupione przez Urząd Gminy. 

 

Ad.25 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Jan Drzazgowski zamknął VI 

Sesję Rady Gminy Pomiechówek. 

 

 

Protokołowała: 

 

 

 

 

 

    

 

 

 

 


